[image: ]
Date:  Date: 17/10/24________________				                                             [image: ]

Terms & Conditions for Inkjet Printing, Seaming & Cutting Services on Customer’s Materials

[bookmark: _GoBack]Company/ Customer                       AFFAN ADVERTISING                                         Contact Name:                                                                   Contact NO: No.:0 19-682 9392

1) YL tidak akan bertanggungjawab diatas sebarang kerosakan atau kesilapan semasa proses percetakan, seaming dan pemotongan yang dilakukan. Sebarang kerosakan yang tidak diingini mungkin akan berlaku semasa proses tersebut kdieatas bahan yang dibekalkan sendiri oleh pelanggan atau bahan yang dibeli dari pihak kami.

2) Pelanggan tidak akan dicaj pada kos servis cetak dan juga pemotongan sekiranya berlaku sebarang kerosakan atau kesilapan semasa proses tersebut yang dilakukan oleh pihak kami. Tetapi pelanggan perlu mesti membekalkan semula bahan atau membeli semula bahan tersebut untuk diberikan kepada kami bagi proses percetakan percetakan, seaming atau pemotongan semula.

3) ‘Colour Proofing’ akan  dicaj minimum sebanyak  10 sq ft  untuk sekeping  / setiap jenis bahan yang berbeza. Jika  bahan yang dibeli dari YL akan dicaj megikut harga yang telah ditetapkan.



1) 
2) YL will NOT Hold Any Responsibility  on any unforeseen damage/defect or mistake during the process of printing, seaming or cutting of the customer’s materials provided to us for the inkjet printing, seaming or cutting services (even though the materials is purchased from YL).

3) Any defected/damaged or mistake during the process printing or cutting causes by YL, re-printing/ re-cutting/ re-seaming service for the particular redo job will not be charged. But customer is required to provide us another pieces of material / repurchase another piece of material from YL for the redo job.

4) Colour-proofing charges: Minimum 10 sq ft of printing per piece/ per material. If any materials purchase from YL shall be charged as per our loose material sizes or the whole piece size according to our Standard Price of the Products.


1) 本公司不会赔偿任何印刷/切割过程错误导致顾客所提供或在YL购买任何用于印刷//接驳/切割用途的原料的损伤导致印刷/切割过程错误，本公司将不会赔偿。
2) 本公司只承担任何YL导致印刷/接驳/切割过程错误部分的重印刷//接驳/切割的成本成本。顾客需再提供新的原料或再购买YL新的原料给本公司重印//接驳/切割用途。
3) ‘Colour-proofing ’ 根据个别产品和印刷价格： 印刷费以每片或每种原料至少10平方呎计算。。如果顾客需购买YL的原料，需以本公司的标准价格表购买在YL整片购买的原料费需以整片计算或者YL的散料。

Materials Provided / Sizes: Refer to Job Sheet

Remark: REFER to Job Sheet 


	
Customer Agreed and Accepted on the above Terms & Conditions.





    
   Company Name / Date                                                                                 Signature/ Co. Stamp Chop
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Signages Material Supplier & Digital Inkjet Specialist

YL Marketing (M) Sdn. Bhd. (219241-W) email: inkjet@yl.com.my / sales@yl.com.my website: www.yl.com.my
8, Jalan SBC 10, Taman Sri Batu Caves, 68100 Batu Caves, Selangor Darul Ehsan, Malaysia. Tel: +603 6195 2828 Fax: +603 6185 6603
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Digital Inkjet Specialist

YL Image Graphics Sdn. Bhd. (:33922-X) email: inkjet@yl.com.my/sales@yl.com.my website: www.yl.com.my
8, Jalan SBC 10, Taman Sri Batu Caves, 68100 Batu Caves, Selangor Darul Ehsan, Malaysia. Tel: + 603 6195 2828 Fax: + 603 6188 8623




